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Protokoll 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd 

2009- 09-14  
Närvarande                           
 

Ledamöter: Ersättare: 

Birte Holmin (SPF)  

Tore Lidbom (PRO)                                        

Kerstin Rosenqvist 

Hedler(SPRF)    

Lena Hertzman (SPF) 

Marianne Lindelöf (SPF)  

Bernt Holgersson (RPG) 

Maud Björklund (PRO) 

Lisbeth Hvarfner (PRO) 

Margareta Moreua-

Feldman (SPF) 

                                    

 
 
Anmält förhinder 
Brigitte Straubinger (PRO) 

 

Tjänstemän:  

Mona Lindgren, avdelningschef  

Ann-Catrin Rönnqvist, biträdande avdelningschef 

/verksamhetscontroller  

Katarina Claesson, utvecklingssekretare  

 

 

 
……………………………………….. 

Ann-Catrin Rönnqvist  

sekreterare  

 

Protokollet justeras den 15 september 2009 

 
.................................................   

Birte Holmin 

  

§ 1 Formalia  
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Förslag till dagordning  
Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3 Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna  
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§ 4 

 

 

 
 
Aktuella nämndärenden  

1. Tertialrapport 2 för 2009 DNR 100-515/2009  

Efter att ha tagit del av rapporten påpekar rådet att det är angeläget att 

stadsdelen kompenseras för omstruktureringskostnader som uppstått i och med 

evakueringen och den kommande ombyggnationen av Väduren, så att detta inte 

ska få till följd att inskränkningar inte drabbar den ordinarie äldreomsorgen 

inom stadsdelen.   

 
 

2. Inrättande av tryghetsboende i Stockholms stad –remiss från 
kommunstyrelsen   

DNR: 006-406/2009 

Rådet anser att inrättande av trygghetsboende under vissa förutsättningar är bra 

och kan bli ett bra tillskott till de boendeformer som står äldre människor 

tillbuds, men får inte vara en förevändning att avveckla servicehusen.  Rådet 

understryker att de flesta äldre bor kvar i sina ordinarie lägenheter och därför 

bör tillgänglighets och trygghetsfrågor vara av högsta prioritet.   

Utifrån kommunens befogenhet att inrätta trygghetsbostäder menar rådet att det 

är rimligt att Stockholm borde vänta med att inrättande av trygghetsboende till 

dess att riksdagen fattat beslut i frågan.  

Rådet menar också att det är mycket angeläget att fundera över hur kostnader, 

finansiering och personalfrågor skall hanteras i ett kommande tryggetsboende – 

något som inte redovisas i ärendet.  

Rådet reagerar mot att det i skrivelsen i förbigående nämns att de så kallade 

seniorboende ska jämställas med privata bostadsrättföreningar och erbjudas till 

personer från 55 år, utifrån motiveringen att den höga åldern på seniorboenden 

i dag i vissa fall påverkar möjligheterna till gemensamma aktiviteter som 

passar de boende.  

Rådet anser också att servicehus skall finnas kvar i viss utsträckning. Detta för 

att kunna ge de äldre ett säkert boende, om de inte klarar sin livssituation i 

normalt boende.  

F.ö. delar rådet i stort KPRs uttalande från 2009-09- 
 

3. ”Städa inte bort gatulivet” – remiss från kommunstyrelsen   
DNR: 006-388/2009 

Efter att ha tagit del av ärendet ställer rådet följande frågor:   

Hur är det möjligt att affärsidkare som exempelvis blomsterhandlare och 

restauranger får ta stora delar av trottoarerna i anspråk med varor, reklam och 

skyltar?  

Hur ser staden på den ”tiggeriverksamhet” som idag är vanligt förekommande 

på gatorna i city. Hur agerar staden och socialtjänsten då det i många fall är 

unga flickor som tigger? 
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§ 5 Utvärdering av rådets arbetsformer   

Birte Holmin redovisade en sammanställning över ledamöternas synpunkter på 

det gångna halvårets arbetsformer. 

Rådet är nöjda med den förändring som gjorts i uppdelningen av rådets 

sammanträden. Information, diskussion har ökat kunskapen om äldres villkor 

och givit medlemmarna bättre verktyg att agera. 

Rådet avvaktar utvärderingen för hela året innan ställning till fortsättningen 

beslutas. 

 

 

§ 6 Mötets avslutande  
Ordförande avslutade mötet och välkomnade rådet till nästa möte den 5 

oktober 2009. 

 
 

 

 

 

Värd vid sammanträdet den 5 oktober är Bernt Holgersson  


